
Seniorbofællesskabet Hjorteparken  

Referat fra Udeudvalgsmøde nr. 21 

  

Dato: 24.11.2021    Sted: Fælleshuset  Tidspunkt:   Kl. 10.00  

Til stede:   

Glennie Krøyer (GK), Dorte Ansberg (DA), Jonna Nørby (JN), Lene Vilsholm (LV) Birgitte Ørum 

(BØ) 

Afbud: Susanne Bygbjerg , følgegruppe  

1. Godkendelse af dagsorden  

Godkendt   

  

2. Godkendelse af referat  

Godkendt  

   

3. Valg af referent   

Glennie Krøyer 

  

4. Orientering fra medlemmer  

a) Glennie 

- Siden sidst. Japansk Kirsebærtræ er blevet plantet. 

 Asiasisk pære blevet espalieret op, men der skal etableres et par ekstra wirer.  

De 3 pilebuske som før stod ved gavlen af nr. 10 er plantet ved vendepladsen. 

Beplantning langs Gregersmindestien er færdiggjort og Kommunen kommer i 

nærmeste fremtid og etablere flisebelagte stier mellem HP og stien i hver sin ende. 

Der er stor utilfredshed med, at der igen er etableret en trampesti gennem 

”hækken” ud til Gregersmindestien, til gene for de omkringboende. Det opfordrer 

også udefra kommende til at smutte igennem. Bestyrelsen bedes om at tage det op. 

GlK var sammen med Bjarne Ø til bestyrelsesmøde i OG omkring den nye 

gartneraftale. Der afventes stadig en endelig godkendelse af hvem det bliver de 

næste par år. 

Den etablerede Fredningsgruppe er endnu ikke kommet i gang, så vi afventer stadig 

svar på om vi må tynde ud i vores træer mellem Fælleshuset og søen. 

Vi har nu brugt de bevillinger vi har fået for 2021, så der er ikke flere penge til 

udendørsarealerne i år. 

b) Dorte 

- Ikke noget at tilføje 

c) Lene. 

-  Ikke noget at tilføje 

d) Jonna 

- En af tjørnebuskene i plantebæltet langs HP og stien skal graves op og flyttes i 

forbindelse med etableringen ved vendepladsen 

 



5. Fastlæggeslse af dato for vinterbeskæring (arbejdsdag) 

- Der skal bl.a. beskæres/fjernes brombær og andre vildskud. Der skal tyndes ud og 

beskæres i bevoksningen på vores side af den store sø. Afventer indtil videre en tilladelse. 

- Arbejdsdagen blev fastsat til lørdag den 12. februar 2022 kl. 10.00 

 

 

6. Evt. 

- Glennie havde fået en forespørgsel, via Bjarne Ø fra DAB, omkring etablering af en 

blomstereng. Det lød umiddelbart som en god idé, men da det afstedkommer meget fysisk 

arbejde, udgifter til grus, vedligeholdelse fremover samt et sted der kan afses 100 kvm, blev 

Udeudvalget enige om at takke nej. 

 

Næste møde:  

Fredag den 14. januar 2022 kl. 10.00 

 

Bilag: 

- regnskab 


